
Protokoll vid årsmöte för Johannesbäck villaförening 2020-03-04 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Mötet Öppnades. 

§ 2 VAL AV ORDFÖRANDE FÖR MÖTET 

Mattias Olsson valdes till ordförande. 

§ 3 Val av sekreterare för mötet 

Pär Häggblad valdes som sekreterare. 

§ 4 VAL AV TVÅ JUSTERING JUSTERINGSPERSONER TILLIKA RÖSTRÄKNARE  

Daniel Carlborg och Krister Allard valdes. 

§ 5 GODKÄNNANDE AV KALLELSE 

Ja. Den kom i god tid. 

§ 6 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

Ja. 

§ 7 FASTSTÄLLANDE AV RÖSTLÄNGD 

Deltagarförtäckning finnes för årsmötet a 6 personer. 

§ 8 STYRELSENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR DET GÅNGNA ÅRET 

Mattias Olsson redogjorde för styrelsens arbete det gångna året (2019). 

§ 9 REVISORERNAS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 

Jon Stenbeck berättade revisorernas verksamhetsberättelse.  

§ 10 BESLUT OM ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN 

Ja. 

§ 11 FÖRSLAG TILL ÄNDRINGAR I ELLER TILLÄGG TILL STADGARNA 

Inga nya förslag. 

§ 12 BESLUT OM EVENTUELL ÄNDRING AV ÅRSAVGIFT 

Ingen ny årsavgift, Där emot skall en ansats göras för att få med icke betalande fastigheter i området.  

§ 13 FASTSTÄLLANDE AV STYRELSEARVODE 

Styrelsen får gå på middag. 

§ 14 FASTSTÄLLANDE AV REVISORSARVODE 

Inget revisorsarvode. 

§ 15 VAL AV STYRELSELEDAMÖTER (MINST TRE)  

Pär Häggblad, Daniel Carlborg, Mattias Olsson, Anna Röjdeby och Rodney Edvinsson(suppleant)  

§ 16 VAL AV REVISORER (TVÅ) 

Jon Stenbeck och Anders Nygren 

§ 17 VAL AV VALBEREDARE (TVÅ) 

Evelina Hedensjö och Håkan Karlsson 

§ 18 ÖVRIGA ÄRENDEN 



• Det sades att om föreningen skall skaffa/köpa gemensamma inventarier bör man sätta upp 

en inventarieförteckning i resultaträkningen. Så att eventuella inventarier inte försvinner. 

• Det diskuterades hur man kan få fler medlemmar. Det togs då upp att man kunde införa en 

eventuell värvningsavgift. Om detta sker skall det stå som en utgiftspost i resultaträkningen.  

• För att få in fler medlemmar föreslogs det att anrätta en lapp vid containern med info om hur 

man blir medlem. Lappen bör ha korrekt information så som mail/hemsida. 

• Pratade lite löst om ett inköp av släp i föreningen och lista som en inventarie. Inget blev 

bestämt. 

• Mattias ligger på och frågar om parkinformation mot parkförvaltningen igen för att få svar på 

klippning av allmänligen.  

• Alltid försöka ha fysiska utskick av mötesprotokoll, info om att koden till containern kommer 

ut via email samt eventkalendern, där av vikten att registrera sin email hos oss. 

 

§ 19 MÖTETS AVSLUTANDE 

 

Vid protokollet   Pär Häggblad 

 

Justeras 

Daniel Carlborg,   Krister Allard 

 

 



Närvarande: 

Krister Allard 

Jon Stenbeck 

Mattias Olsson 

Pär Häggblad 

Daniel Carlborg 

Evelina Hedensjö 

 

 


